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Luiten, lieren en hakkeborden: 
alles zelf gebouwd

Een bezoek aan Remco Busink in 
zijn woning aan de Bachstraat 
maakt zijn grote passie voor 
verschillende muziekstijlen, van 
oude muziek tot Balkanmuziek, 
meteen erg duidelijk. Hij is een 
meester in het maken van his-
torische instrumenten en heeft 
een indrukwekkende collectie 
gebouwd, variërend van lui-
ten, lieren en hakkeborden tot 
Balkaninstrumenten. Zijn lief-
de voor muziek begon op de 
kweekschool, hij leerde de gi-
taarakkoorden van zijn toekom-
stige zwager. Zijn voorkeur ging 
al snel uit naar authentieke, his-
torische instrumenten zoals de 
luit. Hierdoor raakte hij betrok-
ken bij verschillende ensembles, 
gespecialiseerd in muziekstijlen 
zoals de Balkangroepen Calgija 
en Jamas.

Lintje
Nadat hij stopte met optre-
den in ensembles ging hij zijn 
eigen instrumenten bouwen. 
Zijn eerste creaties waren een-
voudige instrumenten zoals 
bijvoorbeeld de Noordse Balk. 
Hij bouwt allerlei instrumen-
ten, van traditionele modellen 
tot reconstructies op basis van 
afbeeldingen en archeologische 
fragmenten. Hiermee laat hij 
zien dat hij enorm veel weet 
over de muziekgeschiedenis en 
tegelijkertijd de ambachtelijke 
vaardigheden heeft die nodig 
zijn voor instrumentenbouw. 
Hij kreeg erkenning voor zijn 
vakmanschap en toewijding aan 
het bouwen van deze instru-
menten, zowel in de muziekwe-
reld als in het onderwijs, waar 
hij muziekinstrumenten voor 
educatieve doeleinden bouwde. 

Zijn bijdrage aan het muziekon-
derwijs voor kinderen werd be-
loond met verschillende prijzen 
en zelfs een lintje. De precisie 
en toewijding waarmee Remco 
zijn instrumenten bouwt, blijkt 
uit de prachtige afwerking en 
de bijzondere klank die zijn cre-
aties voortbrengen.

Muziekgroep Tamarix
Remco maakt ook deel uit van 
Tamarix, een Nieuwegeinse 
muziekgroep die authentieke 
volksmuziek uit heel Europa 
speelt. De groep presenteert 
zijn muziek met bijpassende 
instrumenten en neemt het 
publiek mee op een reis door 
verschillende Europese landen. 
Tijdens hun optredens delen ze 
ook interessante feiten over de 
muziek, de instrumenten en de 
culturele gebruiken die daar-
mee verbonden zijn. Tamarix 
benadrukt hoe belangrijk het is 
om de culturele identiteit van 

De Wijkkrant start met een nieuwe rubriek en het eerste artikel in 
deze serie is een interview met Remco Busink die zijn eigen instru-
menten bouwt.

Er zit muziek in onze wijken! 🎼

Op 12 december 2023 is onze 
voormalig hoofdredacteur 
Peer van Halderen overleden. 
Peer was al geruime tijd ziek. 
Hij was vanaf het prille begin 
betrokken bij de Wijkkrant 
en op de achtergrond verzet-
te hij bergen werk, hij zat al-
tijd boordevol ideeën. In april 
2023 kreeg hij een lintje uit 
handen van de vorige burge-
meester, dat had hij niet zien 
aankomen en het deed hem 
echt wat. 

Ik heb Peer leren kennen als 
een open, eerlijk en betrouw-
baar mens, ik kon alles met 
hem bespreken. Hij was een 
deskundig hoofdredacteur 
die ook de kneepjes van het 
vormgeven kende. Wat ik al-
tijd zo goed aan Peer vond is 
dat hij zich door niets liet te-
genhouden. Ondanks dat hij 
steeds slechter kon zien, ging 
hij met zijn blindengeleide-
stok op pad, en later deden 
we de interviews samen. 

Remco Busink (midden) tijdens een optreden met Tamarix.

Europa te behouden in een tijd 
waarin Europese regelgeving 
en invloeden uit de hele wereld 
een bedreiging vormen voor de 
diversiteit van de Europese cul-
tuur. Met hun muziek probeert 
de groep de rijkdom en diep-
gang van de Europese volks-
muziek te benadrukken en te 
herwaarderen. Met hun optre-
dens, muzikale arrangementen 
en toewijding aan de Europese 
volksmuziek levert Tamarix een 
moedige bijdrage aan het be-
houd van de diversiteit en rijk-
dom van de Europese muzikale 
tradities. Kijk ook eens op de 
website: www.tamarix-muziek.
eu.

Mini-concert Wijkcafé 
Half november trad Tamarix 
op tijdens het Wijkcafé van het 
Wijkplatform in Buurtkamer 
De Groote Hond. Het was een 
gevarieerd mini-concert met 
prachtige volksliederen, waar-
onder twee Franse. 
En dat was logisch want het 
thema van die avond was ‘Na-
poleon in Nieuwegein - Huis de 
Geer’ met ook een fraaie pre-
sentatie van Johan Steen. Dit 
alles in een Franse sfeer met 
natuurlijk lekkere en hapjes en 
drankjes. 

Door Eric Denneman

In Memoriam 
Peer van Halderen

Zelfs vanaf zijn ziekbed dacht 
hij nog mee over de Wijk-
krant. 
Voor de redactie is zijn over-
lijden een groot verlies. 

Rust zacht, lieve Peer.
Door Joke Kanis

Mede namens Frits van  
Ginkel, Erik Hartman, Marion 

Vegter, Henk Vink, Sabine Zwaan

Wij zijn elkaars buren.nl
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Deze Wijkkrant verschijnt vier 
keer per jaar en bevat per-
soonlijk nieuws en nieuws dat 
interessant is voor alle bewo-
ners van en betrokkenen bij 
de wijken Zuilenstein, Huis de 
Geer en Blokhoeve. Alle Wijk-
kranten zijn digitaal te lezen op  
www.wijkplatformzhgb.nl. 

Schrijf ook mee!
Wil jij ook voor de Wijkkrant 
schrijven? Je eigen bericht 
en foto in deze krant? Heb 
je nieuwtjes, ideeën, tips of 

agendapunten uit je straat, buurt 
of wijk? Stuur dan een mail naar 
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl.

De volgende Wijkkrant verschijnt 
13 april 2024. Jouw nieuws ook in 
die editie? Stuur het dan uiterlijk 
10 maart 2024 naar de redactie.

Oplage van 4.300 exemplaren.

Redactie: Frits van Ginkel | Erik 
Hartman | Joke Kanis | Sabine 
Zwaan.
Advertentiebeheer: Henk Vink.
Vormgeving: Jack of all Trades, 
Marion Vegter.

Contact:  
redactie@wijzijnelkaarsburen.nl.
Postadres: Redactie Wijkkrant,  
Diepenbrocklaan 145,  
3438 XZ Nieuwegein.

De redactie kan besluiten om 
bijdragen te redigeren of niet te 
plaatsen om welke reden dan 
ook. Een mening weergegeven in 
een artikel of advertentie is niet 
noodzakelijkerwijs de mening 
van de redactie.

Colofon

Mensen verbinden is mijn 
drijfveerUitglijer

Brood en spelen zijn in het leven 
geroepen om ons bezig te hou-
den en in slaap te sussen. Alles 
lijkt amusement tegenwoordig. 
In de politieke arena ontbreken 
alleen Jan Klaassen en Katrijn 
nog, in het journaal zijn beel-
den van het slagveld vaak eer-
der verkapte videogames. Het 
woord wereldtoneel is veelzeg-
gend, waarbij DE wat-is-waar-
vraag continu opspeelt. Legio 
ANDERE nieuwsbronnen ben ik 
dankbaar, omdat het antwoord 
erop vaak serieus graafwerk 
vereist, wat onlangs bevestigd 
werd met een megaklus pal 
voor mijn deur. Ofschoon ik op 
z’n tijd graag de diepte inga, zal 
ik in 2024 wederom regelmatig 
bij jouw brievenbus opduiken. 
De lage staat van energie en 
bewustzijn waarin de mensheid 
(onder het nader te noemen juk) 
al decennia gegijzeld wordt, zal 
met mijn komst niet als sneeuw 
voor de zon verdwenen zijn, 
maar met een onvolprezen 
KRANT (en/of blad) kom je wel 

beter beslagen ten ijs, waarbij 
een GEZOND gevoel voor hu-
mor een uitglijer bovendien 
minder pijnlijk maakt. Dat mijn 
VERSTAND hier iets anders zegt, 
zal in verdeel-en-heerskringen 
tot gegniffel leiden, temeer 
omdat ik zowel verbinding als 
verzet bepleit en mij tegelijk 
beperk tot het verdelen van 
uitgesproken post onder 4300 
nieuwe abonnees in drie Nieu-
wegeinse wijken, maar in plaats 
van (ook) te heersen, droom ik 
nu eenmaal liever rustig verder.

Door Hylco J. Tamminga

Op 12 oktober ging het Wijkca-
fé van start in De Groote Hond. 
Het thema van die avond was 
‘Vrienden van Park de Kokke-
bogaard’ met als inleider Roel 
Beuker namens de initiatief-
groep. Roel legde uit wat de 
plannen zijn en hoe je Vriend 
kunt worden. Ondergetekende 
zorgde met zijn gitaar voor ach-
tergrondmuziek met liedjes uit 
de jaren 60, 70 en 80 tijdens het 
gezellige samenzijn.
Om de band met de wijkbe-
woners te versterken en hen 
regelmatiger te ontmoeten, or-
ganiseerde het WPF afgelopen 
najaar drie keer een Wijkcafé, 
de opzet van zo’n Wijkcafé is 
om op een informele manier 
van gedachten te wisselen over 
onderwerpen die de wijken en 
de bewoners aangaan. Op elke 
bijeenkomst werd een specifiek 
en actueel thema besproken, in-
geleid door een deskundige én 
er was gezellige livemuziek van 

iemand uit de wijken. Het Wijk-
café begon steeds om 19:30 uur 
met een inleiding over het the-
ma van die avond. Na dit infor-
matieve deel volgde een pauze 
met muziek en een gezellig 
samenzijn tot ongeveer 22:00 
uur. Het tweede Wijkcafé was 
op 14 november met een voor-
dracht van Johan Steen over het 
bezoek van Napoleon aan Huis 
de Geer. Johan is als rondlei-
der in Utrecht en Nieuwegein 
lid van het Gilde Utrecht. Die 
avond was er livemuziek van 
de volksmuziekgroep Tamarix 
(http://www.tamarix-muziek.
eu). Het Wijkcafé van 12 decem-
ber besteedde aandacht aan 
de kerstactiviteiten in Park de 
Kokkebogaard. Er waren steeds 
ongeveer 25 bezoekers aan het 
Wijkcafé.

Ook in 2024
Het Dagelijks Bestuur van het 
Wijkplatform heeft nu besloten 

Vronen-
steyntunnel 
in de steigers
Niet letterlijk, maar aan de 
Batau-kant is al wel een begin 
gemaakt met het opvrolijken 
van de Vronensteyntunnel. 
Henk Valkenet, de bedenker 
van dit project, vertelde en-
thousiast dat de zijkanten 
van de hellingbaan naar de 
tunnel al beschilderd zijn. Dat 
wilde ik met eigen ogen zien 
en zoals jullie van mij gewend 
zijn, ging ik er op de fiets naar 
toe. En inderdaad, zoals je op 
de foto kunt zien is het begin 
er; het wordt zeker een kleur-
rijk geheel. Henk vertelde 
mij dat het beschilderen van 
de tunnel door het slechte 
weer van de afgelopen tijd is 
vertraagd en door de koude 
vermoedelijk voorlopig moet 
worden uitgesteld. Maar dat 
is helemaal niet erg omdat er 
nu genoeg tijd is om met de 
basisschoolkinderen in Zui-
lenstein verder te werken aan 
de voorstellingen op de tun-
nelmuren.

Door Frits van Ginkel

om vanaf dit jaar de bewoners-
bijeenkomsten te combineren 
met het Wijkcafé. De bijeen-
komst heet dan Wijkcafé en 
begint met een formeel deel 
waarin met de partners gespro-
ken kan worden (gemeente, 
woningbouwverenigingen en 
politie) eventueel aangevuld 
met een thema. Daarna is er 
tijd voor muziek en een gezellig 
samenzijn. Minder formeel dus, 
meer tijd voor muziek en onder-
ling contact.  Het eerste Wijk-
café is op dinsdag 6 februari, in 
De Groote Hond. Als onderwerp 
denken we aan ‘culturele acti-
viteiten in onze wijken’. Voor 
de muziek zoeken we nog mu-
zikanten uit de wijken. Wie een 
half uurtje bij ons wil spelen is 
van harte welkom. Aanmelden 
kan bij bestuur@wijzijnelkaars-
buren.nl.

Door Jos Caarls

Informatie, muziek en gezelligheid in het 

Wijkcafé

Johan Steen over Napoleon.

“Je ziet hier altijd wel mensen 
hardlopen of kinderen spelen. 
Het is een prachtig idee om 
de voormalige atletiekbaan in 
stand te houden, dat maakt 
het park echt uniek.” Jos en 
zijn vrouw hebben het prima 
naar hun zin in Nieuwegein. Ze 
zijn wat kleiner en toegankelij-
ker gaan wonen en wilden hun 
voormalige huis vrijmaken voor 
een jong gezin. “Dat laatste is 
niet helemaal gelukt, want het 
kopend echtpaar is maar een 
paar jaar jonger dan wij. Maar 
wellicht komt er daarna dan 
een jonger gezin in. Het huis is 
er zeker geschikt voor.” 

Actieve vrijwilliger
Hieruit spreekt de betrokken-
heid en de positieve instelling 
van Jos. Met die levenshouding 
meldde hij zich begin 2023 bij 
het bestuur. “Ik ben secretaris 

van het WPF. Dan kom je met 
veel mensen in contact en ben 
je ook van veel op de hoogte. 
Dat past precies bij mij.” Jos is 
graag op de hoogte van wat er 
om hem heen gebeurt en dan 
is vrijwilligerswerk een mooie 
manier om te weten wat er 
speelt. “Ik ben al mijn halve le-
ven vrijwilliger van sportvereni-
gingen en andere organisaties. 
Mensen verbinden is wel mijn 
drijfveer. Dat staat nogal onder 
druk de laatste jaren, omdat de 
tegenstellingen tussen mensen 
zo worden benadrukt. Maar 
ik vind dat je mensen kunt sa-
menbrengen, er zijn zoveel ge-
meenschappelijke belangen en 
behoeften.”

Steuntje voor cultuur
Datzelfde geldt eigenlijk voor 
cultuur. De politiek schenkt 
weinig aandacht aan cultuur 

als verbinder en verrijker van 
mensen en buurten, maar als 
WPF zijn er wel mogelijkheden. 
Iedereen die in Zuilenstein, Huis 
de Geer of Blokhoeve woont, 
kan aankloppen met een idee. 
Daar is ook een jaarlijks bud-
get voor en het bestuur denkt 
graag mee. “Het WPF heeft als 
doel het bevorderen en behou-
den van de leefbaarheid van de 
wijk in de breedste zin van het 
woord en het bevorderen van 
de participatie van de bewo-
ners van de wijk bij het realise-
ren daarvan. Zo hebben wij de 
afgelopen jaren meegedacht 
aan verbetering van onze wij-
ken. We hebben een eigen wijk-
budget voor kleinere projecten 
en daar wordt goed gebruik van 
gemaakt.”

Wijkcafé mag groeien
Het zijn juist de kleinere projec-
ten die verbinden en de cultuur 
versterken, zoals het Wijkcafé 
en de Burendag, maar ook een 
buurtbarbecue. Of denk aan 
deze Wijkkrant en de website 
wijkplatformzhgb.nl. Afgelopen 
najaar is het WPF begonnen 
met een nieuw initiatief: het 
Wijkcafé. “In het Wijkcafé wis-
selen we op een informele en 
open manier van gedachten 
over onderwerpen die de wijken 
en de bewoners aangaan. Elke 
editie heeft een specifiek the-
ma en een deskundige houdt 
een inleiding. Tijdens de pauze 
speelt iemand uit een van de 
wijken gezellige livemuziek. We 
hadden de vorige keer 25 men-
sen over de vloer, dat mogen 
er wel meer zijn. Al is de opzet 
van nature kleinschalig”, aldus 
Jos. Hij vervolgt: “Onze papie-
ren Wijkkrant lees ik met veel 
plezier. Ook de ‘digitale krant’ 
gebruik ik in het traditionele 
krantenformaat: eerst koppen 
snellen en dan de interessante 
artikelen lezen. Het is mooi dat 
de redactie wat nieuw bloed 
heeft gekregen.”

Muziek verbindt ook
Jos speelt graag gitaar en dat 
plezier deelt hij het liefst met 
andere mensen. Hij was te be-
luisteren in bijvoorbeeld De 
Groote Hond tijdens het eerste 
Wijkcafé. “Muziek is ook al zo’n 
verbinder. Je ziet dat samen mu-
ziek maken en van muziek ge-
nieten veel met mensen doet. 
Kom gewoon een keer langs op 
zo’n muziekavond in het Wijk-
café! De volgende keer is op 6 

Jos is secretaris van het bestuur Wijkplatform (WPF) van 
onze drie wijken. Een betrokken bestuurder die op zoek is 
naar verbinding en het verbeteren van zijn directe omgeving. 
Hij woont zelf nu drie jaar naar tevredenheid in Blokhoeve, 
met mooi uitzicht over de atletiekbaan van Park Blokhoeve.

Speciaal voor inwoners van Zui-
lenstein, Huis de Geer en Blok-
hoeve organiseert de gemeente 
Nieuwegein workshops Posi-
tieve gezondheid. Tijdens deze 
gratis workshop breng je in 
kaart waar je blij mee bent en 
wat je zou willen veranderen. 
Je leert anders kijken naar ge-
zondheid en de uitdagingen in 
je leven, om zo meer veerkracht 
en energie te ervaren. Al veel 
inwoners volgden deze work-
shop. Een paar reacties:
• De workshop gaf mij inzicht  
 in waar ik op vastloop en 
 waar ik energie van krijg.
• Het is fijn om eens op een  
 lichte en luchtige manier 
 hiermee bezig te zijn.
• Door de workshop heb ik  
 ervaren dat er hoop is als je  
 denkt dat je op het diepte- 
 punt zit.

Veerkrachtig
De gemeente Nieuwegein 
draagt graag bij aan het welzijn 

van haar inwoners. Door deze 
workshop kun je ervaren hoe je 
veerkrachtig en met meer ener-
gie in het leven kunt staan. Gea 
van Andel, professionele trainer 
Positieve gezondheid, geeft de 
workshops. Gea vertelt: “Posi-
tieve gezondheid, laat je veel 
breder kijken. Gezondheid gaat 
niet alleen over ‘niet ziek zijn’, 
maar ook over hoe je de dingen 
in je leven doet. Wat vind jij be-
langrijk in het leven, wat zijn 
energievreters en waar word je 
juist blij van?”

Aanmelden
De workshops zijn op donder-
dag 18 januari en donderdag 
8 februari van 10:00-12:00 uur 
op buurtplein de Componist. 
Aanmelden: stuur een e-mail 
naar gea@balans-motivatie.nl 
of meld je aan via de activitei-
tenkalender op www.movactor.
nl.

Door Joke Kanis

Even stoppen met 
doorgaan in workshop 
Positieve gezondheid

Gea van Andel.

Bestuurssecretaris Jos Caarls.

februari in De Groote Hond”, 
vertelt hij. Jos heeft nog meer 
hobby’s, zoals het verzamelen 
van oude – analoge – ‘vintage’ 
fototoestellen. Met plezier laat 
hij me zijn indrukwekkende 
verzameling zien, met foto-
toestellen uit de jaren ’30 van 
de vorige eeuw en daarna. “Ik 
ontwikkel zelf zwart-witfoto’s 
en daar schep ik veel genoegen 
in. Het is mooi om met zo’n heel 
ontwikkelproces bezig te zijn. Ik 

geef toe: met een beetje smart-
phone maak je veel sneller fo-
to’s met vaak een betere kwa-
liteit. En in kleur! Maar je mist 
dan het plezier van het prutsen 
met fotospullen.”

Door Erik Hartman
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Op zaterdag 23 september vier-
de de Vlierhoeve ParKant (Blok-
hoeve) voor het eerst sinds Co-
rona weer burendag. De middag 
was voor de kinderen. Dankzij 
een bijdrage van het Wijkplat-
form konden we een spellen-
circuit huren waar een twintig-
tal kinderen enthousiast op los 
ging. Daarna was er een bingo 
met prachtige prijzen, en dank-
zij een grabbelton aan het einde 
van de middag gingen alle kin-
deren met een prijs naar huis. 
‘s Avonds was het de beurt van 
de volwassenen, zo’n 60 buurt- 

Nico Pierik is al tien jaar be-
zig om een eigen bordspel te 
ontwerpen. In 2015 gaf hij een 
kort interview aan de NOS over 
het bordspel De Piratenbende. 
Begin 2022 heeft hij het the-
ma omgegooid en zo is het sa-
menwerkingsbordspel Wraak 
der Rode Eekhoorns ontstaan. 

Het bestuur van het Wijkplat-
form heeft zich het afgelopen 
kwartaal vooral beziggehouden 
met de bewonersbijeenkom-
sten van 26 september en 28 
november en met het Wijkca-
fé. We keurden wijkbudgetten 
goed voor de burendag op de 
Vlierhoeve (Blokhoeve), de Hal-
loween-kinder-optocht in Blok-
hoeve-Noord, het Foodtruck-
festival, de kerstactiviteiten in 
Park De Kokkebogaard en de 
bewonersdag op Fort Jutphaas. 
We spraken met Ann de Vries, 
organisator van de activiteiten 
op en rond het Fort Jutphaas en 
we hebben haar leren kennen 
als energieke en enthousiaste 
organisator van veel activitei-
ten die voor de leefbaarheid 
van onze wijken van groot be-
lang zijn.

Wijkcafé
Het bestuur startte dit najaar 
met een proef om te kijken of 
het Wijkcafé een goed middel is 
om de sociale samenhang in de 

Op woensdag 4 oktober startte de Kinderboekenweek op de Beatrixschool met het thema ‘Bij mij 
thuis’. Twee leerkrachten voerden een toneelstuk op, passend bij dit thema en geïnspireerd door Kunst 
Centraal. De school had verschillende boeken voor alle klassen gekocht en er waren allerlei activiteiten. 
Zo lazen de oudere kinderen voor uit de nieuwe boeken aan de jongere kinderen, en ook ouders en an-
dere familieleden kwamen op school voorlezen. De Kinderboekenweek 2023 was voor onze school een 
groot succes, op naar de volgende!

Door Daphne Jungschläger, groepsleerkracht

Gezellige burendag in 
Vlierhoeve

bewoners hadden zich hiervoor 
aangemeld. Twee feestelijk ver-
sierde tenten, feestverlichting 
en een professionele dj (ook 
wijkbewoner) vormden het 
decor van een supergezellige 
feestavond. Mooie gesprekken, 
creatieve dancemoves en gezel-
lige eerste ontmoetingen onder 
het genot van een hapje en een 
drankje, maakten deze buren-
dag tot een groot succes. Wat 
een fijne buurt om in te wonen!

Door Alexandra Benschop

Grote opkomst en veel plezier in Vlierhoeve.

wijken te vergroten. Drie keer 
organiseerden we een Wijkcafé, 
op 15 oktober, 14 november en 
12 december. En daarna hebben 
we besloten om de bewoners-
bijeenkomsten vanaf 2024 in de 
vorm van een Wijkcafé te orga-
niseren. De eerstvolgende keer 
is op 6 februari in De Groote 
Hond.

Veranderingen
Onze penningmeester Tom 
Spies heeft om persoonlijke 
redenen besloten per 1 januari 

2024 af te treden, hij is drie jaar 
onze penningmeester geweest. 
Wij bedanken Tom voor zijn in-
zet om de financiën op orde te 
houden. Inmiddels hebben wij 
Ben Poppink bereid gevonden 
om zijn taak over te nemen.
Shida Versteeg, onze wijkco-
ordinator, gaat ons na zeven 
jaar ook verlaten. Zij wordt 
wijkcoördinator in Rijnhuizen. 
Wij bedanken Shida voor haar 
enthousiaste ondersteuning al 
die jaren en wensen haar veel 
succes in de nieuwe wijk Rijn-
huizen.
Peer van Halderen heeft zich 
heeft zich jarenlang ingezet als 
hoofdredacteur van deze Wijk-
krant. In november trad hij we-
gens ernstige ziekte terug. Wij 
kregen onlangs bericht dat hij 
is overleden. Wij zijn hem zeer 
erkentelijk voor zijn inzet als 
vrijwilliger en wensen zijn na-
bestaanden sterkte en kracht 
toe in de komende tijd.

Door Jos Caarls,  
secretaris DB Wijkplatform

Van het Dagelijks Bestuur

Bij mij thuis op de Beatrixschool

Kinderboekenweek op de Beatrixschool met juf Daphne en meester Jasper.

Nieuw bordspel te leen
Het spel heeft een be-
ginnersversie die je met 
het gezin kunt spelen 
en een versie voor ge-
vorderde spelers. Nadat 
een expert het afgelo-
pen jaar feedback heeft 
gegeven, is er nu een 
speelbare versie voor 2 
tot 4 spelers van 10 jaar 
of ouder. Wraak der Rode 
Eekhoorns kun je lenen, 
hiervoor vraagt Nico een 
borg van 25 euro en de 
vraag of je hem feedback 
wilt geven. Zijn droom is 
om het spel met alle ont-
vangen feedback voor te 

leggen aan verschillende uitge-
vers zodat het echt in de win-
kels komt te liggen. Wil je het 
lenen, stuur dan een mail naar 
info@meetupandplay.nl. Kijk 
voor meer informatie over het 
spel op: www.meetupandplay.
nl/wraak-der-rode-eekhoorns/.

Door Joke Kanis

Nico Pierik achter zijn speelbord.

In vier cursusavonden en een 
bezoek aan een raadsvergade-
ring leer je voldoende over de 
lokale politiek om zelf actief te 
worden of om het voortaan met 
hele andere ogen te volgen. 

Wat leer je?
Je kunt verschillende redenen 
hebben om mee te doen. Mis-
schien wil je zelf actief worden 
voor een Nieuwegeinse politie-
ke partij, maar weet je nog niet 
zo goed wat daar allemaal bij 
komt kijken. Je wilt meer inzicht 
krijgen in de dingen waar de 
gemeenteraad over beslist, hoe 
beslissingen genomen worden 
en hoe jijzelf daar als inwoner 
een stem in hebt. Of: het lijkt 
je gewoon leuk. Tijdens de cur-
sus leer je van alles over poli-
tiek en democratie op landelijk 
en lokaal niveau. Je leert wat 
de gemeente allemaal doet en 

Beste redactie,
In reactie op de ‘vierkante tram-
wielen’ kruip ik graag in de pen. 
De meesten van ons herinneren 
zich nog wel de periode van een 
paar jaar geleden dat de snel-
tram niet kon rijden door groot 
onderhoud van de spoorbaan 
én vervanging van het verou-
derde materieel. Alles moest 
beter en wordt beter, was de 
hoop. Nu rijdt de tram een paar 
minuten sneller van en naar 
Utrecht en op de Uithof hebben 
we een ‘stapvoets-tram’ omdat 
elektromagnetische straling de 
gevoelige medische apparatuur 
kan beïnvloeden met alle ge-
volgen van dien. Ter vermaak: 
100 jaar (!) geleden beïnvloed-
de de tram Utrecht-Zeist ter 
hoogte van De Bilt de gevoelige  
KNMI-apparatuur al, zo beïn-
vloedde een tram zelfs het weer 
was de vrees.

Veranderingen
Minder vermakelijk zijn de 
klachten van de sneltram in 
Nieuwegein-noord en bij mij 
rijst dan de vraag of er nooit 
klachten waren in de periode 
rond 1982 toen de tram begon 
met rijden?
Sinds de sneltram in 2022 weer 
ging rijden, waren er direct ge-
luidsklachten. Merkwaardig 
omdat de tram zo modern zou 
zijn. Wat is er veranderd? 
• Altijd rijden er dubbele tram- 
 stellen,ofwel maximale leng- 
 te waarbij de tram vaak zicht- 
 baar bijna leeg is.
• De gelede tramstellen heb- 
 ben véél meer wielstellen  
 dan voorheen. Dat veroor- 
 zaakt uiteraard meer lawaai.
• Voor de reiziger is de tram  
 minder comfortabel, je voelt  
 op de banken de rails gewoon  
 onder je doorgaan. De vering  
 is stugger en minder prettig  
 dan voorheen.
• De tram rijdt nu 80 km per  
 uur, voorheen was dat 70.

In en rond Blokhoevepark zijn 
afscheidingen in de vorm van 
steenkorven geplaatst. Deco-
ratief, modern en doeltreffend. 
Maar helaas ook kwetsbaar. De 
jeugd heeft een andere toepas-
sing gevonden voor de stenen 
in de steenkorven. Ze braken 
de korven open en haalden de 
stenen eruit om ze daarna sim-
pelweg in het water te gooien. 
Een vorm van zinloze vernieling 
die helaas van alle tijden is. En 

Ingezonden brief van een 
wijkbewoner

Dubbele tramstellen
Ik woon aan het Rossinihof 
en kan zowel ’s ochtends als 
‘s avonds de tram horen gaan 
over de brug over het Amster-
dam-Rijnkanaal. Ik kan me dat 
van vroeger niet herinneren 
terwijl ik hier al 30 jaar woon 
en het menselijk gehoor toch 
slechter wordt met de jaren.
Het is zelfs voor een leek te be-
grijpen dat deze veranderingen 
in samenhang tot geluidsklach-
ten van omwonenden hebben 
geleid. Dat de tram nu 80 km 
per uur rijdt is niet zo relevant, 
de paar minuten reistijdwinst 
worden gehaald bij de kruisin-
gen waar de verkeerslichten 
beter afgesteld staan. Het on-
nodig omlopen op NS Utrecht 
Centraal doet de eventuele 
tijdwinst volledig teniet. De 
dubbele tramstellen (vaak leeg) 
hebben ook dubbele ongebruik-
te besturingskabines, wat een 
verkwisting is van middelen/
geld, ze slijten onnodig. Dub-
bele tramstellen in een tijd van 
energie-zuinig-aan roept beslist 
vragen op. Rijdt NS ook meestal 
met halflege wagons?

Vertragingstactieken
Enerzijds lijkt het erop dat voor 
een verkeerd type tramstellen 
is gekozen, in een buitengebied 
prima maar niet in de dichtbe-
bouwde kom. Waren er ooit 
klachten over de ‘rode Weense 
tram’ een jaar of vijf geleden 
alweer? Het valt me op dat de 
tramgeluidsklachten alweer 
een tijdje worden besproken. 
Het trambedrijf en de provin-
cie bureaucratiseren van nature 
vertragend, bijgestaan door in-
terne juristen. Hun ervaring is 
dat de klachten meestal vanzelf 
stoppen. Terwijl ik hierboven 
volgens mij duidelijk maakte 
dat de nieuwe tramstellen de 
situatie hebben veranderd. Al 
is het lastig aan te tonen, want 
wie heeft geluidsmetingen van 
1982 toen er geen klachten wa-
ren? Ik ben bang dat omwonen-
den uiteindelijk de dupe wor-
den van vertragingstactieken 
en de mening/afweging dat de 
sneltram een hoger maatschap-
pelijk belang dient.

Wellicht zijn er omwonenden 
die hierop aanvullende info heb-
ben en die willen delen. Stuur in 
dat geval je reactie naar redac-
tie@wijzijnelkaarsburen.nl.

Door Sjoerd van Geuns, wijkbewoner

Steenkorven in Blokhoeve vernield

een schade die wij met z’n allen 
moeten betalen. Omwonenden 
hebben foto’s gemaakt van de 
jongelui die het doen en we 
hebben de gemeente gevraagd 
om in te grijpen. Helaas zonder 
resultaat, want de foto’s tonen 
alleen aan dat de daders jon-
gelui zijn, ingrijpen kan alleen 
als het op heterdaad gebeurt. 
Maar handhaving en politie 
hebben andere prioriteiten. Ik 
doe daarom een oproep aan 

Gratis cursus Politiek Actief!

hoeveel dat kost, welke taken 
de gemeenteraad heeft en hoe 
je een goed debat voert.

Praktische informatie
• 10 januari: Workshop 
Politiek in Nederland.

• 24 januari: Workshop 
Wat doet de gemeente?
• 7 februari: Workshop 
De gemeenteraad.
• 14 februari: Workshop De 
kunst van het debatteren.
• 29 februari: Bezoek 
raadsvergadering.

Deelname aan de cursus is gra-
tis. Alle avonden vinden plaats 
op het Stadshuis. Aanmelden 
via een mail naar griffie@nieu-
wegein.nl.

Door Joke Kanis

alle ouders van tieners: praat 
hierover met je kinderen en leg 
ze uit dat dit zinloos is. Aan de 
gemeente vraag ik: herstel de 
schade zo snel mogelijk. Maak 
in ieder geval de openingen 
dicht met gehard stalen ringen 
om het openbreken moeilijker 
te maken.

Door Jos Caarls

Wil je de Nieuwegeinse gemeenteraad van binnen leren kennen? 
Ben je benieuwd waar een raadslid elke dag mee te maken krijgt? 
Of heb je misschien politieke ambities en zou je je graag voor de sa-
menleving inzetten? Meld je dan aan voor de cursus Politiek Actief!

Raadzaal Gemeente Nieuwegein. (Foto: Website Gemeente Nieuwegein)
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‘Voor passend advies over wijn, whisky, en sterke drank’ 

Op 13 november heeft U Ned - 
een samenwerking van overhe-
den - samen met de gemeente 
Nieuwegein een informatie-
bijeenkomst georganiseerd 
voor inwoners, bedrijven en 
andere belanghebbenden uit 
Nieuwegein-Noord. Met meer 
dan honderd belangstellen-
den was het een drukbezochte 
avond. Inwoners konden zich 
laten informeren en er was ge-
legenheid om vragen te stellen 
en aandachtspunten mee te 
geven over de te onderzoeken 
tramtrajecten op Nieuwegeins 
grondgebied. U Ned onderzoekt 
hoe het OV-systeem (o.a. met 
mogelijke nieuwe toekomstige 
tramtrajecten) in het zuidwes-
telijke en oostelijke deel van de 
stad Utrecht en in het noorde-
lijke deel van Nieuwegein kan 
worden verbeterd. 

Snelle OV-verbinding
De regio Utrecht wil goed be-
reikbare nieuwe en bestaande 
woon- en werkgebieden. De 
vele woningen en werklocaties 
die erbij komen in Nieuwegein 
(City, Rijnhuizen en A12 zone) 
en Utrecht Zuidwest maken 
dat het huidige OV-systeem 
niet meer voldoet. Omdat de 
nieuwe woningen vaak minder 
ruimte voor de auto krijgen, 
gaan bewoners meer gebruik 
maken van het openbaar ver-
voer; een aantrekkelijke en 
snelle verbinding tussen Nieu-
wegein en Utrecht is daarom 
heel belangrijk. In 2022 hebben 
Rijk, provincie en gemeenten 
verschillende OV-maatregelen 
onderzocht om belangrijke lo-
caties in Utrecht en Nieuwegein 
goed met elkaar te verbinden. 

Eén daarvan is een (deels on-
dergrondse) tramverbinding, 
de Merwedelijn, voor onder an-
dere het bereikbaar maken van 
een mogelijk nieuw woon- en 
werkgebied A12 zone, waaron-
der de Galecopperzoom.

Verder onderzoeken
•  Uitbreiding maatregelen 
 Merwedelijn en/of Papen- 
 dorplijn naar Galecopper- 
 zoom-Oost.  
•  Het toevoegen van halte  
 Galecopperzoom  in drie 
  varianten.
•  In één variant is de tramlijn 
  verlegd naar een tracé  
 langs de A.C. Verhoefweg  
 in Nieuwegein (halte Zuilen- 
 stein wordt dan verplaatst). 

Hoe verder?
In het voorjaar is het onderzoek 
klaar en komt er meer informa-
tie over de uitkomsten en de 
verdere participatiemogelijkhe-
den. Je kunt als inwoner en be-
langhebbenden nog op verschil-
lende manieren reageren. Wil je 
meer weten over het onderzoek 
naar een sterker OV en op de 
hoogte blijven? Ga naar www.
programma-uned.nl en meld je 
aan voor de U Ned-nieuwsbrief 
(klik op het kopje ‘contact’ en 
vul je gegevens in). Wil je op 
de hoogte blijven van de ont-
wikkeling van de A12 zone? Ga 
naar www.ikbennieuwegein.nl/
a12zone en meld je aan voor de 
Nieuwsbrief A12 zone (helemaal 
onderaan de webpagina). Het 
volledige artikel over deze bij-
eenkomst kun je daar ook lezen.

Door Joke Kanis

Bijeenkomst onderzoek 
tramtrajecten Nieuwe-
gein-Noord drukbezocht

Behalve al die veranderingen 
is ook onze manier van praten 
door de jaren heen veranderd 
en dat is eigenlijk heel normaal. 
Taal leeft nou eenmaal en staat 
bloot aan allerlei invloeden van 
buitenaf die ongemerkt binnen-
sluipen. Vroeg de winkelier je 
vroeger bij het boodschappen 
doen aan de toonbank steevast: 
“Mag het een onsje meer zijn”? 
Tegenwoordig zegt de caissiè-
re in de supermarkt zoiets als 
“Een prettige dag verder”. Ook 
al zou je drie keer of vaker per 
dag naar de winkel gaan, dan 
krijg je nog steeds dezelfde 
wens. Bij het verlaten van een 
winkel kreeg ik ook al eens de 
vraag: “Gaat u nog iets leuks 
doen vandaag”? Zou zo’n vraag 
gesteld worden uit echte be-
langstelling? Dat ‘Mag het een 
onsje meer zijn’ werd gevraagd 
door iemand die daadwerkelijk 

voor jou kaas of vleeswaren in 
de snijmachine had afgesne-
den, maar die tweede opmer-
king en de derde vraag worden 
volgens mij onpersoonlijk en 
gedachteloos gesteld. Wie zegt 
dat ik geen prettige dag heb en 
liefst zo snel mogelijk naar mor-
gen verlang? Of dat ik in plaats 
van iets leuks te gaan doen juist 
een begrafenis heb? Het zijn 
cliché-uitdrukkingen gewor-
den die kant noch wal raken. 
Neem nou het woordje ‘hallo’, 
eigenlijk is daar helemaal niets 
mis mee. Je gebruikt het bij het 
opnemen van de telefoon of 
als uitroep van verbazing. Maar 
tegenwoordig is het ook een 
begroetingswoord. Mensen die 
elkaar op straat of waar ook pas-
seren, groeten elkaar met een 
kort ‘hallo’. Het goedemorgen, 
goedemiddag en goedenavond 
hoor je bijna niet meer en lijken 

Jut & Zo?
Deze non-profit stichting is zo’n 
vier jaar geleden opgericht met 
als doel het welzijn van de bur-
gers te vergroten. Met behulp 
van vrijwilligers wil de stich-
ting buurtbewoners een warm 
welkom bieden, hun zelfred-
zaamheid vergroten door het 
organiseren van activiteiten en 
mensen bij elkaar brengen. Ie-
dereen is welkom bij Jut & Zo!   

Wat is er te doen?
Voor een goed gesprek, een 
lekker bakkie koffie of een kop-
je thee kun je bij Jut & Zo te-
recht. Het eerste drankje kost 
50 cent. Daarna kun je gratis je 

haast vergeten te worden! Ook 
ouderen krijgen van jongere 
mensen en van kinderen een 
‘hallo’ te horen. Een gebrek aan 
respect mag je dit niet noemen, 
etiquette schijnt er niet meer 
bij te horen tegenwoordig want 
dat is ouderwets! Ik besef dat 
ik zelf op een leeftijd ben geko-
men dat ik nog steeds waarde 
hecht aan die twee woorden, 
respect en etiquette, waar ik 
mee opgevoed ben. Ik probeer 
met mijn tijd mee te gaan want 
niemand heeft er wat aan om in 
het verleden te blijven hangen. 
Ook ik betrap mezelf erop dat 
ik wel eens in het voorbijlopen 
groet met een hallootje. Maar 
ik spreek veel mensen nog altijd 
aan met u en mevrouw of me-
neer, totdat zij zelf zeggen: “Zeg 
maar jij of noem me maar bij 
mijn voornaam”. En o ja, hallo 
daar, ik sta niet met mijn wijs-
vinger te zwaaien en te roepen: 
“Zo hoort het!” Ik wens u veel 
leesplezier.

Door Cora de Bruijne

Hallo daar!
Onlangs kocht ik het boek NIEUWEGEIN 50 JAAR en wat ge-
niet ik daarvan! Ik smul van de foto’s en van de verhalen over 
het verleden. Zoals Jutphaas en Vreeswijk vroeger waren en 
wat een echte stad zij als gemeente Nieuwegein zijn gewor-
den. Wat een veranderingen allemaal, en dat ik daar zelf in 
gefigureerd heb! Ik kan het me bijna niet meer voorstellen. 

Het kan allemaal bij Jut & Zo

Kletsen, schilderen, kaarten maken, haken en breien, lekker eten, lezen 
of plantenstekjes delen: het kan allemaal bij Jut & Zo! 

gebloemde kopje bijvullen. Op 
woensdagmiddag zijn er ver-
schillende activiteiten. Zo kun 
je bijvoorbeeld speksteen be-
werken, kaarten maken, schil-
deren, thematisch knutselen, 
breien en haken. Voor groen-
liefhebbers en boekenwurmen 
is er ook een plekje want bij Jut 
& Zo worden stekjes en boeken 
gedeeld. Ruilen is niet nodig, 
pak gerust mee waar jij blij van 
wordt. 

Jut’s Troostdeken
Wanneer je voor je gezondheid 
moet verhuizen naar een ande-
re woning, of wanneer het ge-
woon even niet meezit, is Jut’s 

Troostdeken een gebaar van 
warmte en liefde. Vrijwilligers 
met een liefde voor haken en 
hun medemens maken deze de-
ken. Binnenkort kun je iemand 
opgeven voor Jut’s Troostdeken. 
Door middel van sponsoring 
worden de dekens gedoneerd.
Het gedicht dat bij Jut’s Troost-
deken hoort:
Wij gunnen jou geborgenheid
Vrij als een vogel door de tijd
We geven je liefde, een klein ge-
baar
Iedereen samen, voor elkaar
Aandacht voor jezelf en mede-
mens
Jut’s Troostdeken voor jou, onze 
wens.

Locatie
Jut & Zo zat eerst op het Wenc-
kebachplantsoen, maar heeft 
nu een mooi plekje aan de  
Herenstraat 106A. Jut & Zo is 
te gast bij Architectenbureau 
Cor & Partners B.V. Het is een 
open en gezellige ruimte met 
ronde tafels, een mooie keuken, 
biebhoekje, stekkastje en heel 
veel knutselbakken. Dus heb je 
woensdagmiddag zin in gezel-
ligheid? Ga dan eens een keer 
naar Jut & Zo.

Door Sabine Zwaan

Ik word hartelijk verwelkomd 
door Eva Zweegman. Eva is de 
drijvende kracht achter de Taal-
brigade Kids. Samen met Gina 
van Bibliotheek De tweede 
verdieping heeft zij dit project 
bedacht. Zij is onder meer gast-
vrouw, zorgt dat alle lesmate-
rialen en kinderspeelgoed aan-
wezig zijn en is aanspreekpunt 
voor vrijwilligers en ouders. 
Vera vertelt: “Ik heb hiervoor 
tien jaar in de kinderopvang 
gewerkt en dat komt mij bij de 
Taalbrigade Kids heel goed van 
pas.”

Nederlands leren
In Nieuwegein wonen veel 
mensen die de Nederlandse taal 
nog niet goed beheersen. Om 
hun kansen in de samenleving 
te vergroten is het belangrijk 
dat zij Nederlands leren. Terwijl 
jonge ouders de taal leren, le-
ren hun kinderen spelenderwijs 
de taal bij ons programma Taal-
brigade Kids. (Citaat website De 

tweede verdieping). Eva vertelt: 
”Door de verbouwing van het 
Stadshuis moest de bibliotheek 
een aantal activiteiten ver-
plaatsen. Gelukkig vonden wij 
al snel onderdak in deze Buurt-
kamer; een intieme ruimte met 
een prettige sfeer. Vooral de 
afgesloten buitenruimte waar 
de kinderen fijn buiten kunnen 
spelen of fietsen is ideaal. De 
afgelopen maanden met mooi 
weer is daar ook veel gebruik 
van gemaakt.” Voor de moeders 
is de buurtkamer wat moeilijker 
te bereiken. Zij komen vaak op 
de fiets en dan is de bibliotheek 
wel dichterbij. Maar dat weer-
houdt de meesten er niet van 
om in De Groote Hond de taal 
te oefenen. Er zijn maar liefst 12 
taalvrijwilligers en op dit mo-
ment loopt Dikra voor haar stu-
die hier stage en helpt bij het 
spelen met de kinderen.

Even aanschuiven
Ik ben erg benieuwd hoe het  

Bij Taalbrigade Kids leer je 
spelenderwijs de taal

leren van de Nederlandse taal 
in zijn werk gaat, dus schuif ik 
aan bij Bahara en Leny. Baha-
ra woont vijf jaar in Nederland 
en dat is al goed te merken. 
Zij krijgt van Leny een leesop-
dracht en leest die bijna zonder 
haperingen voor. Als ik haar 
daarvoor een compliment geef, 
wordt zij even verlegen. Bahara 
is hier met haar dochter Banin 
die al snel buiten gaat spelen. 
Bahara vertelt dat zij haar werk 
in een bakkerij erg leuk vindt 
en daar haar Nederlands ook in 
de praktijk brengt. Leny is haar 
taalmaatje en ik vraag haar hoe 
zij bij de Taalbrigade Kids te-
recht is gekomen. Leny vertelt: 
“Ik liep een keer door de biblio-
theek met mijn kleinzoon langs 
de Taalbrigade Kids. Ik dacht 
toen: als mijn kleinzoon dit ook 
leuk vindt dan wil ik wel helpen 
bij de kinderen. Inmiddels geef 
ik nu anderhalf jaar taalles met 
veel plezier.” Leny hoeft zich 
niet te vervelen want zij is ook 
nog vrijwilligster in het zieken-
huis. 

Spelenderwijs
Er ligt niet alleen speelgoed in 
de speelhoek voor de kinderen. 
Met behulp van plaatjes wordt 
al een eerste begin gemaakt 
met woordjes leren. Op de foto 
kun je zien dat ook de aller-
jongsten, Rayaan en Tomoki, 
deze leermethode interessant 
en leuk vinden. Dus inderdaad: 
jong geleerd, oud gedaan. En 
als je 25 keer bij Taalbrigade 
Kids bent geweest, krijg je een 
beloning: een biebabonnement 
voor één jaar; de taalvrijwilli-
gers krijgen sowieso een abon-
nement. 

Nog meer taal
De bibliotheek organiseert nog 
veel meer taalactiviteiten op 
verschillende dagen en plekken, 
zoals Taalbrigade@work voor 
werkzoekenden, Taalcafé waar 
je kunt kletsen met vrijwilligers 
en andere taalzoekers en het 
nieuws kunt bespreken onder 
het genot van een kopje koffie. 
Bij de VoorleesExpress komen 
vrijwilligers bij anderstaligen 
thuis om de taalontwikkeling 
bij kind en ouders te stimuleren 
met voorlezen, spelletjes doen 
en zelfs liedjes zingen. Lijkt het 
jou ook leuk om vrijwilliger te 
worden? Kijk dan op de website 
www.detweedeverdieping.nu.

Door Frits van Ginkel

Vier vrijwilligers waren druk 
bezig de drankjes en bingokaar-
ten te verkopen. Ik ging zitten 
aan een tafeltje met een paar 
dames. Ik kocht zelf geen bin-
gokaart, want ik wilde gewoon 
eens kijken hoe zo’n bingo ver-
loopt. Eén van de dames vertel-
de mij dat ze helaas nog nooit 
iets had gewonnen en ik wens-
te haar natuurlijk veel geluk. Er 
waren mooie prijzen te winnen: 
in verschillende rondes kleine-
re prijzen en aan het einde een 
grote mand vol met prijzen. Op 
een lange tafel stonden die prij-
zen uitgestald en het was dui-
delijk dat de spelers daarvoor 
waren gekomen. De opbreng-
sten van de bingo waren be-
stemd voor DGH dat daarmee 
goede en leuke dingen doet.

Groot succes
Na tien minuten begon het 
spektakel, twee vrijwilligers 
met een bingomolen trokken 
de nummers. In elke ronde leg-
den ze uit om welke combinatie 
op de kaart het ging, dan volg-
de een draai aan de bingomolen 
en het nummer werd geroepen. 
Dit ging net zo lang door tot 
er iemand ‘bingo’ riep. De bin-
gokaart van de winnaar werd 

nagekeken en de gelukkige 
mocht een prijs uitzoeken. 

Fanatiek
Aan mijn tafel volgde ik hoe het 
met de dame ging die nooit wat 
won. En ja hoor, steeds als ze 
haar kaart bijna vol had, scoor-
de een andere speler de prijs. 
Sommige spelers wonnen zelfs 
meer dan één prijs, ja de wereld 
is soms oneerlijk. Naarmate de 
avond vorderde werd men fana-
tieker want de grote mand met 
prijzen kwam in zicht. Iemand 
vertelde mij dat sommige prij-
zen vaker meedoen. Dat komt 
doordat winnaars die vaak zelf 
weer teruggeven omdat ze die 
eigenlijk niet nodig hebben. Al 
met al waren de spelers zeer 
tevreden en de meesten zeiden 
dat ze de volgende keer zeker 
weer van de partij zouden zijn. 
Bij de vrijwilligers gingen aan 
het einde van de avond de dui-
men met voldoening omhoog. 
Het was weer een groot succes 
en zeker voor herhaling vatbaar. 
Wanneer de volgende Bingo is? 
Kijk hiervoor op onze website 
www.degrootehond.nl.

Door Roel Beuker

Als ik langs Buurtkamer De Groote Hond fiets, zie ik daar al 
een tijdje op dinsdag- en vrijdagmorgen kleine kinderen bui-
ten spelen op het evenementenplein. Daar wil ik wel eens 
meer van weten, dus tijd om mijn licht op te steken. Ik loop de 
buurtkamer binnen en zie drie enthousiaste kinderen spe-
len in de speelhoek. Hun moeders zijn ieder met een vrij-
williger ingespannen de Nederlandse taal aan het oefenen. 

Bingo in Buurtkamer 
De Groote Hond
Steeds weer is de Bingo in Buurtkamer De Groote Hond (DGH) 
een groot succes, hoorde ik. Nou dat wilde ik wel eens mee-
maken en dus stapte ik stipt om 19:00 uur naar binnen. Tot 
mijn verbazing zat de buurtkamer al helemaal vol met een 
stuk of dertig bingospelers, kennelijk was ik aan de late kant. 
Iedereen had een plekje gevonden en zat met een drank-
je en een hapje en natuurlijk met één of meer bingokaarten. 



Politie waarschuwt 
voor cybercriminaliteit

Het aantal gevallen van online 
oplichting neemt in Nieuwe-
gein sterk toe, vooral onder ou-
deren. In de leeftijdscategorie 
50-80 jaar is een stijging van 61 
procent te zien en helaas doen 
lang niet alle gedupeerden aan-
gifte. De politie adviseert voor-
al ouderen goed op te letten om 
zo ellende te voorkomen, want 
steeds meer senioren gaan on-
line, waardoor de kans dat er 
iets misgaat stijgt. Zo maken 
onze wijkagenten zich grote 
zorgen om misbruik van AI (Ar-
tificial Intelligence). Criminelen 
maken audiobestanden met 
stemmen of laten via een soort 
spraakcomputer spreken. Hier-
bij wordt de stem van iemand 
levensecht nagedaan en dan 
klinkt het als de stem van een 
familielid dat bij moeder of oma 
om geld komt vragen. Het klinkt 
net echt en zo ziet het er ook 
uit. Moeder of oma reageert op 
de vraag door (veel) geld over te 
maken en de crimineel gaat er 
met het geld vandoor.

Laat je niet verrassen
De politie adviseert vooral één 
ding: Let goed op, laat je niet 
verrassen door babbeltrucs! 
Vaak voelen ouderen zich over-
vallen door criminelen die een 
appje sturen namens zoon of 
dochter met de vraag geld over 
te maken. Of ze gaan in op de 
vraag van een zogenaamde 
bank om geld over te maken. 
Dat gebeurt ook namens Justi-
tie, voor een zogenaamde open-
staande boete. De slachtoffers 
denken dat het heel belangrijk 
is. Wij zeggen: laat je niet opja-
gen. Wees wantrouwig en laat 
je niet gek maken, gebruik je 
gezonde verstand. Als het ver-
haal te mooi is om waar te zijn, 
is dat meestal ook zo. En als 
je het niet vertrouwt: gebruik 
met je familieleden een wacht-
woord dat alleen jullie kennen.

Handel in gegevens
Bij digitale criminaliteit krijgen 
de criminelen adresgegevens 
door legale en illegale handel. 
Grote bedrijven worden ge-

Je wilt liever niet in aanraking 
komen met een deurwaarder, 
maar met DKV Deurwaarders-
kantoor Visser wel. Wij doen 
veel meer dan huisuitzettingen. 
Wij zijn al meer dan 70 jaar een 
kantoor waar allerlei klanten 
komen voor kennis en een eer-
lijk, persoonlijk advies op het 
gebied van schulden.
Wij helpen ondernemers het 
geld te krijgen waar ze recht 
op hebben, dat doen we vanuit 
onze afdeling incasso. Wanneer 
klanten niet betalen, kan DKV 
ervoor zorgen dat ze een aan-
maning (herinnering) krijgen 
en als dat nog niet tot betaling 
leidt, kunnen we de zaak voor-
leggen aan de rechter. 

Leven zonder schulden
Wij helpen ook mensen die 
(tijdelijk) hun geldzaken niet 
goed kunnen regelen. Dat heet 
bewindvoering. Wij bundelen 
dan alle schulden, maken be-
taalafspraken, zorgen dat jij 
geld krijgt voor jouw levensbe-
hoeften en hopelijk heb je dan 
snel weer overzicht en kun je 
zelf je geldzaken weer regelen 
zonder schulden. Want al je 
rekeningen betalen kan soms 
lastig zijn, zeker met de hoge 
prijzen voor boodschappen en 
de energierekening. En soms 
zit je door omstandigheden (tij-
delijk) met minder inkomsten. 
Aan de andere kant zijn bedrij-
ven, verhuurders die ook hard 
werken en recht hebben op dat 
geld. Wij vinden het belang-
rijk om duidelijkheid te krijgen 

voor alle partijen en dan tot een 
oplossing te komen waarbij ie-
dereen geholpen is. DKV biedt 
overzicht, een duidelijk plan en 
een uitweg uit de schulden. Be-
windvoering klinkt misschien 
eng. Je bent bang dat je geen 
inzicht meer hebt of dat iemand 
anders alles gaat bepalen. Maar 
het helpt je juist bij het loslaten 
van je geldzorgen, wij nemen 
die zorg van jou over. Jij houdt 
altijd inzicht in je financiën en 
ook in het proces om je schul-
den op te lossen.
Persoonlijk en menselijk
Bij DKV Deurwaarderskantoor 
Visser is Sylvia Visser naast di-
recteur en deurwaarder ook be-
windvoerder, zij helpt in die rol 
samen met bewindvoerder Sa-
mantha van den Hater mensen 
die in de financiële problemen 
zitten. “Ik hou van eerlijkheid, 
dat iedereen op een eerlijke ma-
nier krijgt waar hij of zij recht op 
heeft. Maar ik kom ook graag op 
voor mensen met problemen. 
Ik wil niet dat de oplossingen 
moeilijk en duur zijn, maar juist 
voor iedereen toegankelijk, per-
soonlijk en menselijk. Daarom 
nodig ik mensen graag uit om 
langs te komen op ons kantoor 
als ze met schulden worstelen. 
Samen kijken we dan naar de 
mogelijkheden om eruit te ko-
men.” Meer weten? Maak dan 
een afspraak en bel naar DKV 
Deurwaarderskantoor Visser: 
tel. 030 - 6080470. 

Door Anneke Sliedrecht (DKV)
hackt en van hun klantgege-
vens beroofd en daarna verko-
pen de criminelen die gegevens 
aan derden. Daarmee benade-
ren ze de klanten met de vraag 
geld over te maken voor bij-
voorbeeld hun dochter van wie 
de spullen in Parijs zijn gesto-
len. Nu gaat dat nog via de app, 
maar straks kunnen ze ook de 
stem van je dochter koppelen 
aan dat filmpje, zodat het er 
nog echter uitziet. De straffen 
voor oplichting variëren van 
geldboetes tot meerdere jaren 
gevangenisstraf, afhankelijk 
van wat er is buitgemaakt, bij 
wie en hoe vaak iemand dit al 
heeft gedaan. Er is gewoon veel 
geld mee te verdienen en als ze 
hun straf hebben uitgezeten, 
pakken ze vaak de draad weer 
op.

Door Gert van Jaarsveld en 
Marleen van Velzen, wijkagenten

Kennismaken met de 
deurwaarderIn de vorige Wijkkrant is bij 

het artikel op pagina 5 ‘Een 
bescheiden kunstwerk van 
een kilometer’ bij de kleine 
foto van de tegel vergeten de 
naam van de fotograaf te ver-
melden, dat is Hans Luiten.

Bij het artikel ‘Spannende 
momenten met een drone 
boven Park Kokkebogaard’ 
op pagina 6 bleek de QR-code 
niet goed te werken. We heb-
ben een nieuwe QR-code voor 
je die het wel doet.

Rectificaties
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